
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VLP Roosendaal  
Datum 10 juli 2023 
Onderwerp 115-2023 - Stand van zaken m.b.t. Verkeersveiligheid 

Onyxdijk, Flintdijk en Diamantdijk 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Al geruime tijd zijn de inwoners aan de Diamantdijk in gesprek met de gemeente om de snelheid van 

het verkeer in hun straat te reduceren. In het verleden zijn hier tijdelijke bloembakken geplaatst, deze 

zijn inmiddels alweer even weggehaald. Tot op heden zijn er nog geen snelheidsbeperkende 

maatregelen genomen. 

Daarnaast zijn verschillende bewonersgroepen al jaren bezig om aandacht te vragen over de 

verkeersproblematiek op de Flintdijk/ Onyxdijk. In de vorige raadsperiode heeft, door toedoen van de 

VLP en LS’21 mediation plaatsgevonden tussen deze groeperingen en de gemeente. Daaruit is een 

onderzoek met metingen gekomen. Dit onderzoek heeft in 2022 plaatsgevonden. 

De VLP heeft hierover de volgende vragen;  

 

1.      Welke maatregelen bent u voornemens te nemen in de Diamantdijk en wanneer gaan deze 

worden toegepast? 

2.      Wat is de uitkomst van de metingen welke zijn gedaan op de Onyxdijk / Flintdijk? 

3.      Welke maatregelen bent u voornemens te nemen nu de opbrengst van de metingen bekend 

zijn? 

4.      Wanneer heeft u het laatste overleg gehad en wanneer heeft u opnieuw overleg met de 

bewonersgroepen? 

 

Namens VLP Roosendaal, 

 

Gerard van Zalinge 

Alex Raggers 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Welke maatregelen bent u voornemens te nemen in de Diamantdijk en wanneer gaan deze 

worden toegepast? 

De afgelopen maanden heeft de werkgroep gebruikt om de onderzoeksresultaten te verwerken en te 

bespreken. Op dit moment wordt gewerkt aan een eindrapportage die vervolgens door de werkgroep 

aangeboden zal worden aan de wethouder mobiliteit. In deze eindrapportage wordt ingegaan op: de 

aanleiding, onderzoeksmethode, resultaten, conclusies en de aanbevelingen die uit de onderzoeken 

komen. Wij zullen u na de zomer in kennis stellen van dit eindrapport. 

 

2. Wat is de uitkomst van de metingen welke zijn gedaan op de Onyxdijk / Flintdijk? 

Wij verwijzen hiervoor naar de eindrapportage die wij na de zomer aan u zullen aanbieden. Deze is 

op dit moment nog niet beschikbaar. 

 

3. Welke maatregelen bent u voornemens te nemen nu de opbrengst van de metingen bekend 

zijn? 

Wij verwijzen hiervoor naar de eindrapportage die wij na de zomer aan u zullen aanbieden. Deze is 

op dit moment nog niet beschikbaar. 

 

4. Wanneer heeft u het laatste overleg gehad en wanneer heeft u opnieuw overleg met de 

bewonersgroepen? 

Het laatste overleg heeft plaatsgevonden op 6 juli j.l. en het volgende overleg vindt plaats op 20 juli 

a.s. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 

 

                                   

 

 


